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Z A P I S N I K 

 
7. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 28.9 2023, ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan 
Podpredsednika: Miha Habjan in  Jožef Bobovnik 
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Aleš Drekonja, Igor Oprešnik, Aldo Zubin in Jakob 
Zupanc 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja),  Andreja Senica 
(MDO PD Koroške), Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček 
Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Marija 
Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: / 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Barbara Gradič Oset 
(poslovna sekretarka PZS) in Manca Ogrin (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar  
 
Opravičeno odsotni: Martin Šolar (podpredsednik), Roman Ponebšek (podpredsednik), Bojan 
Rotovnik (voljen član), Jože Prah (MDO PD Zasavja), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Manja 
Rajh (Savinjski MDO PD), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Oto Žan (Komisija za 
alpinizem), Matej Kocbek (Vodniška komisija), Ana Skledar (Mladinska komisija), Marijan Denša 
(Komisija za varstvo gorske narave), Uroš Zagoričnik (Komisija za planinske poti), Robert 
Pritržnik (Komisija za gorske športe), Mirko Jeršič (Gospodarska komisija) in Atila Armentano 
(Komisija za turno kolesarstvo) in Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 18 
članov z glasovalno pravico, to je 75 %. Jože Rovan je predstavil predlagan dnevni red.   
 
SKLEP 1/28-9-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 7. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 6. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar - julij 2023 in vmesno poročilo o članarini 
2023  
4. Poziv Sklada kmetijskih zemljišč za prepis deleža zemljišč na Pohorju  
5. Informacija o Skladu planinskih koč 
6. Spremembe v Katastru planinskih poti  
7. Informacija o delovanju komisij PZS  
8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
9. Razno  
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Ad. 1. Potrditev zapisnika 6. seje UO PZS 
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni prišlo bistvenih pripomb. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 2/28-9-2023: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 6. seje upravnega odbora, z dne 9. junija 
2023. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti: 
 

 Dan planincev – Kal pri Hrastniku 
 Svetovno vojaško prventsvo v športnem plezanju 
 Naj planinska pot 2024: Kamniško sedlo – Brana in Kamniško sedlo – Planjava 
 Jožef Bobovnik prejel državno priznanje na področju prostovoljstva za leto 2022 
 Neurja – škoda na planinskih poteh, nemožnost obratovanja nekaterih planinskih koč 
 Dan markacistov na Koroškem 
 Prvi rok za poročanje in črpanje sredstev za planinske poti 
 Zaključek akcije Slepi in slabovidni po SPP na Debelem rtiču 
 V teku aktivnosti Slovenija planinari 
 Balkansko orientacijsko tekmovanje v Srbiji 2023 – ekipe na so na poti 
 Sezona alpinistipčnih taborov, na pot se je odpravila odprava Kamat, Indija 
 Sezona športnega plezanja  
 Bern, olimpijska vozovnica za Janjo Garnbret. Odlični rezultati Vite Luka v članski  in Sare 

Čopar v mladinski konkurenci. 
 KS Dovje-Mojstrana postala Gorniška vas 
 Seminar za turistične delavce – varnost v gorah 
 Razpis najvišja priznanja 2023 
 Novinarska konferenca Planinske založbe 
 Prenovljen dnevnik SPP 
 Planinski koledar 2024 
 Otvoritev prenovljene Mozirske koče na Golteh 
 Naj planiska koča 2023 -  Planinska koča na Sv. Jakobu (961 m), naj visokogorska planinska 

koča 2023 pa Zavetišče v Hudičevem borštu (1328 m) 
 Skupščina BMU 
 Izredna skupščina CAA (spletna) 
 Skupščina Združenja za reciprociteto (spletna) 
 Odprt razpis za soorganizacijo Skupščine PZS, podelitve najvišjih priznanj PZS in Dneva 

planincev 
 
Rudolfa E. Skobeta (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) je zanimalo, koliko odstotkov sredstev za 
planinske poti bo črpanih v prvem roku. Damjan Omerzu je odgovoril, da je PZS do sedaj podala 
zahtevek v višini 65 tisoč evrov. Glavni pokazatelj bo septembrski rok, saj je na zvezo prispelo kar 
nekaj poročil društev. 140 skrbniških pogodb je podpisanih, PZS si želi dobro realizacijo. Društva, ki ne 
bodo počrpala sredstva, jim bodo namenjena sredstva odvzeta. 
 
Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja) je dodal, da je bil medijsko odmevni pohod 
na Triglav z inPlaninci uspešen ter znova poudaril, da gorski reševalci niso reševali njih. Helikopter je 
reševal turiste in nikakor ne inPlanince. To so bile napake v razumevanju.  Nekaj besed je namenil 
tudi zaključku akcije Slepi in slabovidni po Slovensko planinski poti. 
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Jakob Zupanc je želel še enkrat preveriti, kakšna količina denarja bo razdeljena med društva za 
planinske poti. Damjan Omerzu je ponovil, da je predvidenih 400 tisoč evrov letno, od tega 45 tisoč 
za izvajanje usposabljanj, 355 pa vzdrževanje planinskih poti.  
 
Marija Kuhar (MDO PD Primorske) je dodala, da je bila v tem času ponovno odprta Pot prijateljstva 
med Snežnikom in Snježnikom, ki jo je prekinila uvedba schengenskem meje med Slovenijo in 
Hrvaško. 
 
Ad. 3. Vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar - julij 2023 in vmesno poročilo o članarini 
2023  
 

Damjan Omerzu je podal uvod v točko. (natančno je bilo razloženo v priloženem gradivu) 
 
Vmesno finančno poročilo je zgolj informacija za zvezo, ali je na pravi poti. Aktivnosti po komisijah so 
različne, zato so bile različne komisije na sredi leta na različnih finančnih stanjih. Poraba je v 
pričakovanih okvirjih, do konca leta bo potrebno počrpati odobrena sredstva iz javnih virov. Večji od 
sprva načrtovanih bo tudi prirast prihodkov iz naslova članarine. 
 
Ker dodatnih mnenj ni bilo, se je seja premaknila k drugemu delu točke, vmesnemu poročilu o 
članarini za leto 2023.  Poročal je podpredsednik PZS Jožef Bobovnik. 
 
Na dan 25.9. 2023 je bilo v Planinsko zvezo Slovenije vključenih 61.835 članov in ob koncu  leta bo 
najvišje število članov v zadnjih dveh desetletjih. Bobovnik je posebej poudaril, da so zato zaslužni 
aktivni člani v društvih, ki pripravljajo dovolj zanimive programe za različne starostne skupine. Kar tri 
leta po koronskem obdobju so bila potrebna, da se je število članov zvišalo in letos bo celo več članov 
kot po rekordnem letu 2019, ko je bilo v zvezo vključenih  61.477 članov. 
 
Predstavil je pregled po vrstah članarine. Največje število članov je včlanjenih v kategorijo B 
(polnoletna oseba - aktivni obiskovalec domačih in tujih gora z osnovnim obsegom ugodnosti), to je 
29.830.  Malce za zaskrbljujoča je članarina P+O (predšolski ali osnovnošolski otrok in mladostnik), saj 
številka še ni blizu rekordnega leta 2019, a Bobovnik je opozoril, da se je šolsko leto šele začelo in 
zagotovo bodo sledili še dodatni vpisi, saj si PZS želi še več mladih članov. Nekoliko boljša je situacija 
pri srednješolcih in študentih, saj je število že večje kot v preteklih letih (4.030). Številka je precej 
boljša tudi pri kategoriji inPlaninec (osebe s posebnimi potrebami), kamor je trenutno vključenih 257 
oseb. V kategoriji D (ena oseba je članica več društev) je včlanjenih 708 oseb. Pomisleki preteklih let 
torej niso bili potrebni. 
Na koncu je dodal, da bo ob koncu letu številka presegla 62 tisoč članov. Pomembno pa se je 
zavedati, da je velik prirast članov iz tujine.  
 
RAZPRAVA: Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske): Koliko je bilo včlanjenih oseb preko mreže 
bencinskih servisov Petrol? Članom gorenjskih društev se namreč zdi, da so društva prikrajšana za 
določen denar.  
Damjan Omerzu točnih številk na sredi leta ne more podati. Vsak, ki plača na Petrolu, mora članarino 
registrirati preko društva in to društvo dobi delež. Zato društva niso ob svoj denar. Podobno je s kodo 
Generali, popust gre na račun na PZS in ne društev, a se s pomočjo sponzorske pogodbe denar vrne 
na zvezo. Rast članstva je posledica različnih možnosti vključevanja v PZS. Zagotovo to ne škoduje 
društvom 
 
Jurček Nowwak (MDO PD Kamniško Bistriškega območja): Pogrešal je večjo angažiranost PZS pri  
promociji članarine po kočah. Predlaga, da se pripravi plakat, zakaj je dobro biti član PZS. Preveliko 
obiskovalcev gora ni članov zveze in jih je potrebno poloviti. 
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Marija Kuhar (MDO PD Primorske): Spomladi je nekaj zamejskih društev dalo pobudo, da bi lahko 
uporabljali slovenske članske izkaznice. Ali je mogoče do konca leta vzpostaviti sistem? Kmalu bo 
nova sezona.  
 
Damjan Omerzu: Tehnično je mogoče. Ključno je, da se ugotovi, koliko to društev sploh želi. Pisno se 
morajo opredeliti, saj v preteklosti enotnih izkaznic zamejska društva niso želela.-. 
 
 
Ad. 4. Poziv Sklada kmetijskih zemljišč za prepis deleža zemljišč na Pohorju 
 
Damjan Omerzu je razložil kompleksno pravno opredelitev  situacije..  
 
Sklad kmetijskih zemljišč je na PZS v podpis naslovil pogodbo, s katero se prizna lastninska pravica na 
deležu 1/10 dveh zemljišč na Mariborske Pohorju in sicer 406/18 (površina 3515 m2) in 406/21 (1492 
m2) k.o. Hočko Pohorje. Lastnik do 9/10 je PD Maribor Matica. Pravno podlago za navedeno pogodbo 
se naslanja na Zakon o Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov RS, ker naj bi bilo zemljišče 11. 3. 1993 
kmetijska družbena lastnina.  Po vpogledu v zemljiško knjigo je PZS kot lastnica vpisana od leta 1953. 
Parceli sta v planinski lasti še iz časov SPD. 
Predmetna zakonska določba je sporna že dlje časa. PZS je v preteklosti že prejela podobne pozive za 
nekatere druge parcele, ki jih ni sprejela (sklep UO, da se ne strinjajo s podpisom pogodbe). V enem 
primeru je država sprožila spor na sodišču, ostali postopki so zaenkrat obstali. V sodnem primeru je 
PZS v glavnini sicer uspela v postopku in je sodišče priznalo lastnino državi le v manjšem delu. 
Naknadno smo namreč pridobili potrdilo o namenski rabi iz katerega je izhajalo, da sporno zemljišče 
dejansko ni bilo v celoti kmetijsko na presečni datum leta 1993). Na splošno pa je sodna praksa v 
podobnih zahtevkih do drugih strank v korist države. Glede te problematike smo skupaj z drugimi 
sorodnimi organizacijami (Lovska zveza, Ribiška zveza…), ki se soočajo z enako problematiko, že 
dvakrat naslovili dopis na predsednika vlade, da država pristopi k spremembi te sporne in nepravične 
zakonske določbe. 
Predsedstvo PZS je dopis Sklada obravnavalo in sprejelo sklep, da se ne strinja s predlogom pogodbe 
in da se pogodba ne podpiše. Ker pa gre za vprašanje odtujitve nepremičnine, kar je v pristojnosti 
Upravnega odbora PZS in glede na potencialni sodni postopek, za katerega sodna praksa nakazuje, da 
se bo končal v škodo PZS, je potrebna opredelitev UO PZS. 
 
Jože Rovan je dodal, da PZS ta situacija finančno ne prizadene veliko, a zaradi solidarnosti prej 
omenjenih zvez je dober složen pritisk na vodstvo države. 
 
SKLEP 3/29-9-2023: Upravni odbor PZS je obravnaval predlog pogodbe Sklada kmetijskih zemljišč in 
gozdov RS glede priznanja lastninske pravice na 1/10 parcel 406/18 in 406/21 k.o. Hočko Pohorje in 
se ne strinja s zahtevo in podpisom pogodbe. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 5. Informacija o Skladu planinskih koč 
 
Jože Rovan je povedal, da je PZS Sklad planinskih koč ustanovila po uničujočih požarih na planinskih 
kočah. Namen je določen v Pravilniku sklada, ki ga je 15. 11. 2018 sprejel UO PZS. Nazadnje je UO PZS 
odločal o delitvi sredstev na januarski seji 2023. Vir sredstev v skladu je predvsem namenski evro od 
članarine odraslih članov. 
Glede na dve prejeti pobudi na Sklad v zadnjem obdobju, je koordinator Sklada Miro Eržen pod  to 
točko pojasnil stališče predsedstva glede primarnega namena sklada. 
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Razložil je, da so v letošnjem letu nekatera društva, ki so imela težave pri investicijah koč ali so imele 
njihove koče zaradi neurja omejen dostop, denarne težave. Društva od PZS pričakujejo finančno 
pomoč. Preko turistične zbornice je PZS uspelo urediti, da je vlada sprejela interventni zakon in bodo 
lahko društva preko občin prijavila škodo. Gospodarski komisiji je Sklad predlagal, da se PZS drži 
namena sklada. V letošnjem letu je PD Mozirje odprlo novo Mozirsko kočo. Planinski postojanki na 
Okrešlju do dokončanja manjka še precej finančnih sredstev, na Korošici pa so zadeve še povsem na 
začetku. Lastništvo zemlje je predano Občini Luče, a zaradi neurja občini ta trenutek ni ravno 
prioriteta. Iz sklada bo financirana projektna dokumentacija.  Izvršnemu odboru Gospodarske 
komisije je Sklad predlagal, da njegov namen ostane takšen, kot je bil ob ustanovitvi.  
 
Valentin Rezar je kot namestnik načelnika Gospodarske komisije dodal, da je enakega mnenja in naj 
se sredstva Sklada razporedijo za osnovni namen. 
 
Jože Rovan je dodal, da so problem obravnavali tudi na predsedstvu in se strinjali, da so nekatera 
društva v težkem položaju, a žal PZS nima malhe, ki bi bila dovolj globoka za vse težave.  
 
Ad. 6. Spremembe v Katastru planinskih poti 

Jože Rovan: Komisija za planinske poti je obravnavala predloge društev za opustitev planinskih poti in 
predlagal sprejem naslednjih sklepov: 
 
SKLEP 4/28-9-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Ajdovščina odpre in je skrbnik odsekov 
planinskih poti Koča Antona Bavčarja na Čavnu S–Veliki Modrasovec–Na Veverci.  
 
Nove odseke planinske poti se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri 
označitvi morata PD Ajdovščina upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje 
podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture. 
 
 
SKLEP 5/28-9-2023: Upravni odbor na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije 
za planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Paragojnik–Kokovnik (ID6667).  
 
Odseka se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri odstranitvi 
oznak mora PD Dobrovlje Braslovče upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 
 
Sklepa sta bila soglasno sprejeta. 

Ad. 7. Informacija o delovanju komisij PZS 
 
Pod točko ni bilo prijavljenih komisij. 
 
Ad. 8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
 
Pod točko ni bilo vprašanj ali pobud. 
 
Ad. 9. Razno 
 
Jurček Nowakk: V zadnjih dveh letih je videl napake na Slovenski planinski poti. Stope na planinskih 
poteh so neprimerne za manjše osebe. Določene poti so neprimerno označene, saj lažja pot vse 
prepogosto ni lahka. Njegov predlog je bil, da bi markacisti naredili dvojne stope. Težko je prijeti 
zajlo, če je velik razkorak. Ali bodo gore res samo za izbrance? Ve, da bo težko rešiti do konca leta, a v 
prihodnje je potrebno spremeniti določene standarde. 
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Drug razmislek je bil odprtost koč, ki je vprašljiva. Določene koče so zaprte in društva nikogar ne 
obvestijo. Društva je treba jasno opozoriti, da je treba redno obveščati o urniku delovanja koč.  
 
Oderuštvo glede parkirnih prostorov. Planinske poti delajo markacisti, a parkirni prostori so predragi 
za člane PZS. 
 
Jože Rovan je odgovoril, da smo denar za planinske poti dobili tudi s tem namenom, da bodo poti 
bolje opremljene. Glede neresnosti društev pri zapiranju koč je potrdil. Parkiranje je predrago, vse je 
šlo predaleč. 
 
Jakob Zupanc: »V Bohinju se borimo za umiranje prometa.« Razložil je, da če bo nekdo parkiral v 
dolini, bo plačal manj in se lahko s prevozom pelje višje. Do plan Voje, Vogar in Blato lahko v poletni 
sezoni dostopajo z brezplačnim prevozom. »Smo na pravi poti in tudi drugi nas povzemajo. Pred tem 
je bila pri Planini Blato prometni kaos.« 
 
Niko Bertoncelj: »To ni umirjanje prometa, to je zgolj kovanje dobička. Umiranje bi bilo, da 200 
planincev brezplačno spusti do planine, za ostale ponudili brezplačen prevoz iz doline.«  
 
Marija Kuhar je pohvalila način umirjanja prometa v Bohinja. Problem zgodnjih jutranjih prevozov je 
vprašljivo tudi v javnem potniškem prometu. Parkiranje naj bo plačljivo, saj številni ljudje v gorah ne 
pustijo drugega kot samo odpadke in skupnost nima nič od njih. V Postojni pritiskajo na občino, da 
naredi pod Nanosom plačljivo parkirišče.  
 
Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja): Zakaj ne bi tujcem računali bivanje v bivakih? 18 jih je v 
bivaku in vsakemu se pobere po 20 evrov pa bo nekaj več v planinski nabirki. Agencije vozijo tujce v 
bivake.  
 
Aleš Drekonja: Izpostavil je problem PD Preddvor s PD Kranj. PD Kranj toži občino Preddvor, 
posredno tudi PD, da mu na podlagi pogodbe iz leta 1994 pripada Planinska koča na Sv. Jakobu.  V PD 
Preddvor so pridobili vse mogoče papirje, da koča res pripada njim. Zadeva je trenutno je obstala, ker 
je PD Kranj neodzivno. Predlog Drekonje je bil, da če imajo društva probleme, bi bilo dobro, da 
obvestijo zvezo in spore rešujejo pred odvetniki.  
Na Jakobu so imeli sanitarno inšpektorico, ki je nudila strokovno pomoč na podlagi nove uredbe o 
pitnih vodah. Društva je potrebno obvestiti, da se ne bodo prestrašila in bodo sprejela pomoč.  
 
Jožef Bobovnik se je odzval na repliko Jakoba Zupanca, da inšpektorji hodijo po kočah z namenom 
prodaje svojih uslug. Inšpektorji nikoli ne smejo svojega dela ali svojega svetovanja zaračunavati. Če 
je to naredil, potem ga je potrebno prijaviti. Glede koče na Jakobu pa je dodal, da je žalostno, kako so 
planinska društva pozabila na Častni kodeks slovenskih planincev. Nelogično je, da je društvo 
preskočilo druge načine razvozlavanja problema in takoj poseglo po odvetnikih.  
 
Andreja Senica (MDO PD Koroške) 
Opozorila je, da je Koroška po avgustovskih neurjih spremenjena. Res da koče niso bile poškodovane, 
a poti do njih so. Društva, ki imajo v lasti koče, želijo, da PZS naredi še dodatno promocijo koroških 
planinskih koč, predvsem v naslednji sezoni. Že pred poplavami so bili na koroški razvojni agenciji z 
željo promocije Koroške planinske poti.   
 
Povedala je, da bo PD Črna na Koroškem vložilo vlogo za Dan slovenskih planincev na Smrekovcu 
naslednje leto, v sodelovanju s PD Šoštanj.  
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Jurček Nowakk je omenil, da ima PZS tudi kot humanitarna organizacija na Televiziji Slovenija 
omogočen brezplačen oglas.  
 
Marija Kuhar je izpostavila članek v Slovenskih novicah, ki je udaril po planinskih društvih, da ne 
znajo primerno gospodariti s planinskimi kočami. Mogoče bi bil primeren kakšen odgovor PZS.  To je 
zelo enostransko prikazana zgodba.  
 
Seja je bila končana ob 18.30 uri.  
 
Naslednja  seje UO PZS bo 16. novembra 2023. 
 
 
Zapisala: 
Barbara Gradič Oset, 
poslovna sekretarka PZS 
 

Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
 


